
 امیدواری به حذف پرسپولیس از آسیا 
غیرحرفه ای است 

پرسپولیس چهار امتیاز با صدر جدول فاصله گرفت اما 
امیدش را از دست نداد و با پیروزی هایی که در این هفته های 
اخیر به دست آورد در شرایط خوبی قرار دارد و می تواند در 
دربی با انگیزه بالایی بازی کند. البته سپاهان و استقلال هم 
وضعیت خوبی دارند ولی قفل قهرمانی پرسپولیس برتری در 
دربی است. اگر در این بازی مهم که از لحاظ آماری و جدولی 
اهمیت بالایی دارد، پرسپولیس برنده باشد گام اصلی را 
به سوی قهرمانی برداشته است. حذف استقلال موضوعی 
است که در روزهای اخیر بارها اعلام شده و حتی رئیس 
فدراسیون فوتبال هم این موضوع را تأیید کرد. با وجود 
آنکه پرسپولیسی هستم ولی از حذف استقلال ناراحت 
هستم چون به فوتبال باشگاهی ایران آسیب می رسد و 
خوشحال می شوم اگر راهی وجود داشته باشد که استقلال 
مجوز حرفه ای بگیرد. اصلا دوست ندارم فوتبال ایران 
ضرر کند و حضور در لیگ قهرمانان آسیا فرصت خوبی به 
بازیکنان استقلال و دیگر تیم های ایرانی می دهد تا خود 
را در سطح قاره نشان دهند و دنیا بازی های آنها را ببیند 
تا آینده بهتری داشته باشند. آنها می توانند لژیونر شوند 
و حذف از لیگ قهرمانان باعث می شود فوتبال مان ضربه 
بخورد. فکر می کنم ناآگاهی افرادی که مسئولیت می گیرند 
منجر به اظهارنظرهایی می شود که غلط است. اگر به موقع 
بدهی سرمربی سابق ایتالیایی استقلال داده می شد این تیم 
در وضعیتی قرار نمی گرفت که احتمال حذف این تیم خیلی 
بیشتر از احتمال حضورش باشد. دلیل چنین اتفاقی این 
است که بسیاری افراد در جایی هستند که جای آنها نیست. 
پست های فوتبالی را به افرادی دادند که سیاسی هستند یا 
رابطه ای به موقعیتی می رسند که بلد نیستند در آنجا انجام 
وظیفه کنند. به خاطر همین است فوتبال ما روز به روز درجا 
می زند و افت می کند. صحبتی که سخنگوی باشگاه استقلال 
داشته خیلی اشتباه بوده است. همه برای یک کشور هستیم 
و اگر پرسپولیس هم مثل استقلال از لیگ قهرمانان آسیا 
حذف شود، ضرر آن برای همه ماست. سخنگوی باشگاه 
استقلال اگر چنین حرف هایی می زند از خودش نمی گوید و 
پس از هماهنگی با دیگر اعضای باشگاه در مورد بحث مالکیت 
پرسپولیس و احتمال حذف این تیم صحبت می کند. بالاخره 
فاصله کمی تا دربی باقی مانده و حرف هایی زده می شود تا 
تمرکز از پرسپولیس گرفته شود. پشت پرده یکسری مسائل 
است که از صحبت های سخنگوی استقلال نشان دهنده این 
است که خوشحال می شوند پرسپولیس هم از لیگ قهرمانان 
آسیا حذف شود. ولی این را بدانند که کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در زمینه صدور مجوز حرفه ای تصمیم گیرنده است و 
اگر پرسپولیس هم حذف شود لطمه آن به فوتبال ایران وارد 
می شود. در چنین موقعیت هایی وضعیت ملی می شود چون 
بحث اعتبار بین المللی ایران مطرح است. چنین صحبت ها 
و کارهایی در  شأن باشگاه بزرگ استقلال نیست و هر از 
چندگاهی چنین شیطنت هایی می شود. البته امیدواری به 

حذف پرسپولیس از آسیا غیرحرفه ای است. 

آرمان ملی: چالش جدید باشگاه های سرخابی، وزارت ورزش 
و البته سازمان خصوصی سازی بحث بر سر انتخاب اعضای 

هیات مدیره است! 
  پرده اول 

روابط عمومی خصوصی سازی دی ماه سال گذشته در خصوص 
عملکرد مدیران سرخابی نوشت: وزارت امور اقتصاد و دارایی 
درخصوص شرکت های در لیست واگذاری، به استناد بند یک 
ماده 18 قانون اجرای سیاست های اصل 44 می تواند راسا اعضای 
هیات مدیره را انتخاب کند و یا به وزارتخانه های ذیربط این اختیار را 
تفویض کند که درباره این دو باشگاه ها این تفویض به وزارت ورزش 
صورت گرفته و بنابراین، مدیرعامل و اعضای هیات مدیره باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس را این وزارتخانه انتخاب می کند که طبیعتا 
باید در قبال عملکرد دو باشگاه، پاسخگو باشد. با توجه به عملکرد 
ضعیف هیات مدیره دو باشگاه در سالیان گذشته و عدم اشراف مالی 
و اقتصادی مدیران منتخب، به منظور حفظ حقوق سهامداران و رفع 
دغدغه های هواداران، سازمان خصوصی سازی به نیابت از وزارت 
امور اقتصادی و دارایی، در اسرع وقت نسبت به تغییر اکثریت اعضای 
هیات مدیره این دو باشگاه با برگزاری مجمع عمومی دو شرکت، 

اقدام خواهد کرد. 
  پرده دوم 

هیات مدیره دو باشگاه فرابورسی پرسپولیس و استقلال پس 
از برگزاری شهرآورد در سوم اردیبهشت تغییر می یابد و این بار 
سازمان خصوصی سازی به جای وزارت ورزش در مجمع خواهد 
بود. به گزارش پایگاه خبری بورس پرس، عرضه سهام دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس در فرابورس در حالی منجر به شفاف 
سازی و البته افزایش حواشی این دو شده که طبق اعلام سازمان 
خصوصی سازی، هیات مدیره دو باشگاه پرسپولیس و استقلال، 
دچار تغییرات می شود. بر اساس این گزارش، رئیس مجمع این دو 
باشگاه از سال 97 وزیر اقتصاد بوده و هر ساله این مسئولیت به وزیر 
ورزش تفویض می شد و وزارتخانه اعضای هیات مدیره سرخابی ها را 
انتخاب می کرد اما از سال جاری چنین اختیاری به رئیس سازمان 
خصوصی سازی واگذار شده تا ترکیب هیات مدیره استقلال و 
پرسپولیس مشخص شود. ظرف دو هفته آینده هیات مدیره جدید 
سرخابی ها از سوی سازمان خصوصی سازی مشخص خواهد شد. 
پرسپولیس و استقلال سوم اردیبهشت در دربی پایتخت به مصاف 
هم می روند و تا این لحظه مقرر شده، هیات مدیره جدید بعد از 
دربی مشخص شود مگر اینکه اتفاق خاصی رخ دهد و این موضوع 

پیش از دربی رقم بخورد. 
   واکنش وزیر 

به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، سیدحمید 
سجادی، وزیر ورزش و جوانان در برنامه »پاسخگویی برخط وزیر 
ورزش و جوانان« درباره وضعیت باشگاه استقلال گفت: استقلال 
تا ۲1 اردیبهشت ماه فرصت دارد. بسته شدن پنجره ها مربوط 
به بدعهدی و اینگونه مسائل است. وزیر ورزش و جوانان خاطر 
نشان ساخت: فقط پرونده استراماچونی نیست و پرونده های 

دیگری همچون پادووانی و باشگاه الاهلی نیز هستند که مربوط 
به انتقال مهدی قایدی می شود و باید پیگیری شوند. وی افزود: 
الان سرخابی ها جزو شرکت های مشمول واگذاری شده اند و قانون 
می گوید که دولت دیگر نمی تواند کمک کند. همه تلاش خود را 
می کنیم تا راهکاری پیدا کنیم تا استقلال بماند. ما بین هیچ تیمی 
فرق نمی گذاریم. به قول فوتبالی ها تا دقیقه 99 پیگیر هستیم. 
ضمن اینکه تا ۳۰ فروردین باید پول استراماچونی پرداخت شود. 
بعد از آن باید پرونده پادوانی و باشگاه الاهلی حل شود و بعد از یکی 
دو کار اداری، تلاش می کنیم هر دو باشگاه را در آسیا حفظ کنیم. 
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به سوالی مبنی بر موضع سازمان 
خصوصی سازی برای تعیین هیات مدیره استقلال و پرسپولیس 
تصریح کرد: در رابطه با هیات مدیره مشورتی با ما نشده ولی 
جلسه ای امروز با حضور معاونانم برگزار می شود که نظرات وزارت 
ورزش را می گویند. مصلحت می دانیم برای انتخاب هیات مدیره 
با مشورت جلو برویم. وقتی دو باشگاه در حال واگذاری هستند در 
هیات مدیره تخصص های مختلفی نیاز است، مثلا باید یک یا دو 
نفر در هیات مدیره باشند که اطلاعات روز را داشته باشند و از این 
قضایا استفاده کرده و ایده ای بدهند. وی افزود: اینکه حق از وزارت 
ورزش سلب شود، چیزی به ما مکتوب داده نشده است. روحیه 
من مشورتی است و هر جایی می خواهم سرپرست منصوب کنم با 
چند نفر امین مشورت می کنم. برای اعضای هیات مدیره استقلال 
و پرسپولیس علاقه مند هستم که مشورت کنم و هیچ اشکالی 
ندارد نظرات تخصصی داده شود. سجادی درخصوص مشکل 
بحث مالکیت مشترک استقلال و پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
پیگیر هستیم این موضوع را برطرف کنیم. همکاری تیمی است و 
اگر خاطرتان باشد در مرحله اول واگذاری که 1۰ درصد بود بابت 
آن تشکر کردم. کار جهادی بود که آقای خاندوزی، وزیر اقتصاد 
و رئیس سازمان خصوصی سازی پیگیری کردند. کار ارزشمندی 

صورت گرفت که دستور ریاست جمهوری و معاون اول بود. کار 
تیمی بود که دولت می خواست انجام دهد و از این سد عبور کردیم. 
وی عنوان کرد: باور کنید خیلی از پیشکسوتان و کارشناسان 
می گفتند مگر می شود این اتفاق بیفتد. حتی در صداوسیما برخی 
جملات ما را زیر سؤال بردند و می گفتند چطور وزیر می گوید 
این اتفاق می افتد. سر راه هر مانعی باشد با کار فکری برمی داریم. 
خصوصی سازی را قبول داریم و پذیرفته ایم یک تیم هستیم. 
برخی مواقع از یک صحبت و 4 جمله صحبت هایی را استخراج و 
تحریف می کنند که باعث سوء تفاهم می شود ولی ما نباید گول 
بخوریم. ما دولت هستیم و باید اندازه دولت کار کنیم و تصمیم 
بگیریم. وی خاطرنشان کرد: از نهایت وقت باقیمانده استفاده 
می کنیم تا نحوه خصوصی سازی این دو باشگاه به نحو احسن 
انجام شود. از مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال تشکر می کنم 
که تمام تلاش  خودشان را کرده  و از انتخاب سرمربی ایرانی برای 
تیم ملی تشکر می کنم. مردم از این انتخاب خوشحال شدند و 
هماهنگ کار می کنند.  سجادی ادامه داد: فدراسیون کارش را 
انجام می دهد و خدا را شکر زاویه ای با وزارت ورزش ندارد و خیلی 
همسو و بهتر از گذشته پیش می رود. جاهایی نکاتی شاید پیش 
بیاید ولی کارها خوب انجام می شود. ما با سازمان خصوصی سازی 
و وزارت اقتصاد هماهنگ هستیم. امروز قربان زاده، رئیس سازمان 
خصوصی سازی با معاونان وزارت ورزش جلسه خواهند داشت و 
این جلسه نیز خوب خواهد بود. سجادی تصریح کرد: در خصوص 
استقرار بانوان کارها در حال انجام شدن است. قرار است استادیوم 
آزادی به عنوان نمونه در کل کشور معرفی و فضای مناسبی برای 
بانوان، دسترسی های شان، پارک خودروهای شان، تردد با وسایل 
عمومی و... در نظر گرفته شود. به صورت ویژه روی استادیوم 
آزادی کار می کنیم تا از آن ایده بگیریم. دستوری برای ما آمد و 
روی چشم گذاشتیم و به فوریت به دیدن ورزشگاه آزادی رفتیم. 
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گفت وگو

انتخاب مدیران؛ چالش جدید سرخابی ها 

تیم ملی والیبال ایران در سال سرنوشت ساز 
14۰۲ در چهار رویداد مهم لیگ ملت ها ۲۰۲۳ 
در کشورهای ژاپن، هلند، آمریکا و لهستان 
)1۶ خرداد تا یکم مرداد(، قهرمانی مردان آسیا 
در ایران )۲7 مرداد تا 4 شهریور(، بازی های 
آسیایی در چین )۲8 شهریور تا چهارم مهر( 
و رقابت های انتخابی المپیک برزیل )8 تا 1۶ 
مهر( شرکت می کند. بهروز عطایی، سرمربی 

تیم ملی در این خصوص صحبت کرد. 
   اهداف 

بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی در نشست 
خبری در مورد اهداف و برنامه های تیم ملی 
گفت: سال بسیار شلوغی داریم. همه این 
مسابقات برای والیبال ومسئولان و مردم 
پراهمیت است. سعی می کنیم در تمام این 
بازی ها با تمام قوا وارد شویم و حداکثر بهره 
برداری را داشته باشیم. مهم ترین مرحله، 
مسابقات انتخابی المپیک است که بسیار سخت 
و جانکاه خواهد بود. او در این مورد افزود: سعی 
می کنیم امتیازات لازم برای المپیک را به دست 
بیاوریم. بازیکنان تیم خیلی مصمم و با تمام 
توان در اردو حاضر هستند و تلاش می کنند 
بهترین عملکرد را داشته باشند. می دانیم 
کار سختی داریم اما مرحله به مرحله پیش 

می رویم. 
   غیبت ها و تصمیمات 

او در مورد قطع همکاری با عظیم جزیده 
مربی سابق تیم ملی گفت: همه اعضای کادر 
فنی والیبال قراردادشان با فدراسیون تا پایان 
آخرین تورنمنت آن سال است. آقای جزیده 
و لاهوتی حکم شان تا پایان مسابقاتی بود 
که حضور داشتند. سیاست کادر فنی تقویت 

گروه بود. مفهومش این نیست که آقای جزیده 
کمک نکرد. او مربی خوبی است اما تدبیر بر این 
بود که با کیفیت بهتر این گروه را بچینیم. قرار 
است گروه فعلی تقویت شود. عطایی در مورد 
عدم حضور میلاد عبادی پور در لیگ ملت ها 
گفت: آخرین تماس را داشتیم اعلام کرد در 
تمام هفته های لیگ ملت ها نمی تواند کنار 
تیم باشد. اول دلیلش پدر شدنش بود و دیگر 
مصدومیت های جزئی داشت و معتقد است در 
اروپا بهتر می تواند این مصدومیت ها را برطرف 

کند. من هم موافقت کردم. 
   انتخابی المپیک 

عطایی در مورد مسابقات انتخابی المپیک 
که تیم ایران با برزیل، ایتالیا، آلمان، کوبا، 
اوکراین، جمهوری چک و قطر همگروه است، 
بیان کرد: والیبال ما تا به حال هیچوقت به 
صورت مستقیم از انتخابی المپیک صعود 
نکرده است و در آسیا یا در رنکینگ صعود کرده 

است. امیدوارم این بار اتفاق بیفتد. 
   افشار دوست 

عطایی در پاسخ به این سوال که چرا 
افشاردوست را که مدتی است مربیگری نکرده 
در کادر فنی خود قرار داده است، بیان کرد: 
آقای افشاردوست از والیبال دور نیست و مربی 
و مدرس است و مربیان زیادی را پرورش داده 
است. آن اطلاعات کمک می کند گروه فنی 
قوی تر داشته باشم. او در مورد دعوت دوباره 
محمد موسوی با وجود انتقادهایی که سال 
گذشته به تیم ملی داشت، بیان کرد: موسوی 
عاشق والیبال و از بزرگان والیبال کشور است. 
بخش مهمی از موفقیت های والیبال ما توسط 
امثال او رخ داده است. دعوت از ستاره ها همیشه 

در تفکر ما می گنجد. هیچ وقت نگفتم بازیکنان 
ستاره از ما جدا شده یا دیگر به ما اضافه 
نمی شوند. ما خواستیم به جوانان در مسابقات 
بیشتر فرصت بدهیم. شاید اگر سال گذشته در 
تمام مسابقات سال گذشته از ستاره ها استفاده 

می کردیم، الان اسماعیل نژاد دیده نمی شد. 
   ارتباطات 

عطایی در مورد این شائبه که خداحافظی 
محمد موسوی در سال گذشته به دلیل 
کاپیتانی تیم ملی بود، گفت: روزی که موسوی 
برای جهانی به تیم ملی دعوت دعوت شد چند 
روزی تمرین کرد و بعد از چند روز که میلاد 
از مرخصی به تمرین آمد گفت کاپیتانی حق 
موسوی است. میلاد و موسوی ارتباط بسیار 
خوبی با هم دارند. میلاد خودش پیشنهاد 
کاپیتانی را داد. سرمربی تیم ملی در واکنش 
به سوالی مبنی بر اینکه محمد موسوی با 
خداحافظی سال گذشته به پیراهن تیم ملی 
بی احترامی کرد، بیان کرد: والیبال ما در 1۲ 
سال اخیر روند روبه رشد فوق العاده ای داشته 
است. نسلی با هدایت و مدیریت خوب شکل 
گرفت تا بهترین عملکرد را در این سال ها 
داشته باشیم. یکی از بازیکنان حاضر در این 
نسل محمد موسوی بود. این نسل سبب شد 
والیبال ما به اینجا برسد. والیبال ما به محمد 
موسوی نیاز دارد و او با تمام قوا در تیم ملی 
است. خیلی دوست ندارم در مورد گذشته 
صحبت کنم و امروز که او در خدمت تیم ملی 
است، اهمیت دارد. او در واکنش به این موضوع 
که دلیل خداحافظی امیر غفور از تیم ملی این 
بوده که نامش در تیم ملی نبوده است، بیان 
کرد: اسم غفور در لیست آمریکا بود. قبل از 

فینال لیگ برتر با هم صحبت کردیم. معتقد 
بود بازیکنی که از تیم ملی فاصله گرفته و 
دوباره برمی گردد معمولا موفق نیست، اما من 
موافق این ایده نبودم. با این حال از من فرصت 
خواست که فکر کند و در نهایت گفت آمادگی 
لازم برای حضور در تیم ملی را ندارم. امیر 
غفور از بازیکنان باشخصیت و جنتلمن ورزش 

کشور است.  
عطایی در مورد فشردگی مسابقات والیبال 
14۰۲ گفت: والیبال همیشه با  در سال 
فشردگی برگزار شده است. همیشه این روند 
در والیبال بوده و این چالش را داشته است. بابت 
این فشردگی اذیت می شویم اما تجربه این کار 
را داریم. در لیگ ملت ها هر هفت روز کشور 
تغییر می کند. در سایر مسابقات هم رفت و آمد 
داریم. نگرانی نداریم و سعی می کنیم تیم را در 
وضعیتی قرار بدهیم که از جابه جایی مشکلی 

پیش نیاید. 
   پرواز بیزینس

سرمربی تیم ملی در مورد درخواست محمد 
موسوی از داورزنی مبنی بر سفر ملی پوشان با 
پرواز بیزینس گفت: محمد موسوی این را گفت 
و واقعا درست بود. این دغدغه بزرگی برای 
ماست. امروز تهیه بلیت بیزینس بیش از ۲۰۰، 
۳۰۰ میلیون هزینه دارد و فدراسیون  والیبال در 
این زمینه مشکل خواهد داشت. وزارت ورزش 
و دولت نسبت به این موضوع واکنش نشان 
دهند چون والیبال پرافتخارترین ورزش تیمی 
ماست و سیستم بیرون از فدراسیون باید به ما 
کمک کند. سفرهای بسیار طولانی داریم و بعد 
از بازی های آسیایی هانگژو هم چهار روز وقت 

داریم تا به مقدماتی المپیک برسیم.

عطایی: 

غیبت عبادی پور در لیگ ملت ها ربطی به کاپیتانی ندارد 

اسماعیل حلالی پیشکسوت پرسپولیس 
در خصوص شرایط یحیی گل محمدی و 
شاگردانش در رقابت های لیگ برتر صحبت 

کرد. 
روحیه بخش  پیروزی  درباره   
پرسپولیس مقابل مس کرمان پیش از 
دیدار حساس دربی برابر استقلال چه 

نظری دارید؟
پرسپولیس بازی را خیلی خوب شروع کرد 
و خوشبختانه در زمان مناسبی هم به گل 
رسیدیم و همین باعث شد جو استادیوم به 
سود پرسپولیس شود و در ادامه هم راحت تر 
بازی کرد. در طول 9۰ دقیقه پرسپولیس 
فضایی برای خلق موقعیت گلزنی به مس 
کرمان نداد، اما نباید از این نکته غافل شد که 
یکی، ۲ بازیکن پرسپولیس در فرم ایده آل خود 
قرار ندارند. اشتباهات فردی برخی بازیکنان 
باعث شد مس کرمان پس از زدن گل اول خود 
در نیمه دوم، صاحب دو موقعیت خطرناک 
شود. پس از آنکه پرسپولیس ۲ گل پیش افتاد، 
بازیکنان تصور می کردند برنده بازی هستند، 
اما شرایط بعد از گل اول مس کرمان تغییر 
کرد و نزدیک به ۲۰ دقیقه توپ و میدان دست 
مس بود و حتی یک بار هم توپ شان به تیرک 
دروازه پرسپولیس برخورد کرد و احتمال 

داشت بازی مساوی شود. 
 بازیکنان پرسپولیس مشکل بدنی 

دارند؟
کادرفنی باید کمی بیشتر حواسش باشد، 
چراکه بازیکنان پرسپولیس نه تنها در بازی 
با مس کرمان بلکه در چند بازی اخیرشان از 
دقیقه ۶۰ به بعد دچار افت بدنی می شوند و در 
چنین مواردی باید کادرفنی در سریعترین 
زمان با ایجاد تغییرات تاکتیکی و تعویض 
نفرات خسته تر از روند نزولی تیم جلوگیری 
کند. از دقیقه 7۵ به بعد که گل محمدی 
دست به تعویض   زد دیدیم که چگونه دوباره 
پرسپولیس بر بازی مسلط شد و موقعیت های 
زیادی گلزنی داشتیم که یک  پنالتی توسط 
آل کثیر گرفته شد و به گل سوم رسیدیم. 
وقتی بازیکنان جایگزین می توانند تا این حد 
موثر باشند پس لازم است که تعویض ها زودتر 

انجام شوند. 
  دربی در پیش است! 

با توجه به نزدیکی امتیازات ۳ تیم بالای 
جدول واقعا فرقی بین بازی ها نیست و نباید 
این تصور به بازیکنان القا شود که اهمیت دربی 
از سایر بازی ها بیشتر است زیرا پیروزی در هر 
دیدار باقی مانده ۳ امتیاز دارد. اگر خدایی 
نکرده پرسپولیس مقابل مس کرمان امتیاز 
از دست می داد، دیگر شانسی برای قهرمانی 
نداشتیم چه برسد به اینکه با دربی فکر کنیم؛ 
پس در این شرایط هر 4 دیدار باقی مانده حکم 
فینال را برای پرسپولیس دارد. هرچند این 
دربی حیاتی است و هر تیمی که در این بازی 
به برتری برسد راه قهرمانی خود را هموارتر 

می کند، اما نباید همه چیز فدای دربی شود. 

  کوتاه 
تسنیم: رضا عنایتی درباره برتری ۶ بر یک استقلال 
مقابل هوادار در هفته بیست وششم لیگ برتر فوتبال، اظهار 
داشت: سه تیمی که برای قهرمانی می جنگند، رقابت را 
جذاب کرده اند و هر کدام شانس خوبی برای قهرمان شدن 
دارند. شکل و سبک بازی استقلال فوق العاده خوب است. 
یکی از فاکتورهای تاکتیکی هر تیمی بحث روحی و روانی 
است. اتفاقاتی که برای استقلال در این چند وقت افتاد 
انرژی مضاعفی به کادر فنی و بازیکنان داد و به آنها برای 
موفقیت تیم شان کمک کرد. بازیکنان و کادر فنی استقلال 
مسئولیت پذیری اجتماعی دارند و با جان و دل برای تیم شان 
بازی می کنند و رمز موفقیت شان همین بوده است. وی در 
ادامه افزود: باید به تیم های سپاهان و پرسپولیس احترام 
گذاشت که پا به پای استقلال جلو می آیند. استقلال در 
هفته های پایانی باید با تمرکز بالا کار کند و با همین انرژی و 
انگیزه پیش برود. امیدوارم هر تیمی که لیاقت دارد، قهرمان 
لیگ شود. عنایتی در مورد دیدار پیش روی تیم های استقلال 
و پرسپولیس در هفته بیست وهفتم لیگ برتر تصریح کرد: در 
سال های گذشته چنین موقعیتی نداشتیم که هر دو تیم با 
شرایطی خوب به دربی برسند. همه انتظار بازی خوبی دارند 
و امیدوارم حساسیت های بازی، جذابیت دربی را از بین 
نبرد. امیدوارم جدا از حساسیت های جدولی دربی خوبی 
ببینیم، چرا که بازیکنان هر دو تیم در اوج قرار دارند و توقع 

همه بالاست. 

بیــن المــلل 
   تونی کروس که پیش از این به دنبال این بود که با پایان 
قرارداد فعلی اش با باشگاه رئال مادرید کفش هایش را بیاویزد 
و بازنشسته شود، حالا برنامه اش برای آینده حرفه ای اش تغییر 
کرده است. فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و 
کارشناس نقل وانتقالات فوتبال اروپا در این راستا خبر داد؛ 
تونی کروس در آستانه امضای قراردادی جدید با رئال مادرید 
است که او را تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲4 در این تیم ماندنی می کند. 
روزنامه اسپانیایی »مارکا« چاپ مادرید هم گزارش داد؛ کروس 
۳۳ ساله تصمیم به تمدید قراردادش گرفته و از بازنشستگی 
در پایان فصل جاری منصرف شده است. طبق این گزارش؛ هم 
کروس و هم لوکا مودریچ فصل آینده در رئال مادرید خواهند 
بود. نسخه اسپانیایی سایت »گل« هم خبر داد؛ دلیل اصلی که 
کروس تصمیم به تمدید یکساله قراردادش گرفته، این است که 
می خواسته دوران حضورش در رئال مادرید 1۰ ساله شود. این 
هافبک آلمانی که در سال ۲۰14 از بایرن مونیخ جدا و به جمع 
سفیدپوشان مادریدی پیوست، تاکنون در 4۰۵ بازی برای این 
تیم به میدان رفته و آمار ۲7 گل زده و 88 پاس گل را از خود 
برجای گذاشته است. او همچنین به رئال مادرید برای کسب 
18 جام مختلف از جمله سه قهرمانی در لالیگا و چهار قهرمانی 

در لیگ قهرمانان اروپا کمک کرده است. 

   پایان طلسم 
دیه گو کاستا گل اول ولورهمپتون را وارد دروازه 
برنتفورد کرد تا به طلسم 516 روزه خود پایان دهد. 
ولورهمپتون روز شنبه گذشته موفق شد در زمین 
خود با دو گل از سد برنتفورد عبور کند. گل اول ولوز را 

دیه گو کاستا در دقیقه 27 به ثمر رساند. 

  مهمان 
شهاب حسینی بازیگر توانمند و چهره برجسته سینما 
و تلویزیون که این روزها به واسطه بازی در سریال پوست 
شیر بار دیگر مورد توجه عموم قرار گرفته، ظهر یکشنبه 
با دعوت سیدمجتبی حسینی در تمرین تیم فوتبال 
پیکان حضور یافت و با اعضای این دیدار و گفت وگو کرد. 

             پنالتی 
بوکایو ساکا در نیمه دوم دیدار آرسنال مقابل 
بورنموث برای تیمش پشت ضربه پنالتی ایستاد و 
فرصت عالی توپچی ها را از دست داد. وی که در فینال 
یورو 2020 هم یک پنالتی برای تیم ملی انگلیس از دست 

داده بود، این بار هم خاطره آن روز را زنده کرد.

ت
شــ

س نو
عک

 بدهی سنگین ارزی دوچرخه سواری 
ایران به اتحادیه جهانی

ایسنا: فدراسیون دوچرخه سواری در دو سال 
گذشته با بدهی هایی روبه رو شد که مدیریت 
قبل تسویه نکرده بود. در همین آغاز سال جدید 
نیز متوجه شده است که یک لیست بلند بالا 
بدهی ارزی به اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 
دارد که مربوط به سال های گذشته است و 
روی هم تلنبار شده است. رسول اسدی رئیس 
فدراسیون دوچرخه سواری در گفت وگو با 
ایسنا در این باره بیان کرد: ما می خواستیم از 
برنامه های سولیداریتی اتحادیه جهانی استفاده 
کنیم چون چندین سال است که استفاده نشده 
و دلیلش هم این است که اصلا از آن آگاهی 
نداشتند. الان هم که ما می خواهیم استفاده 
کنیم، اتحادیه جهانی آن را منوط به تسویه 
حساب بدهی های ارزی فدراسیون کرده است. 
او ادامه داد: فدراسیون در جمع ۳4 هزار یورو 
بدهی دارد که مربوط به سال های گذشته است. 
حدود 1۵ هزار یورو آن مربوط به ورزشکارانی 
است که تست دوپینگشان مثبت شده بود. 1۲ 
هزار یورو مربوط به بدهی تورهای میلاد دونور، 

کرمان و مازندران است. 

خارج ازمستطیل سبز

طارمی پیشنهاد الهلال را رد کرد 
مهدی طارمی پیشنهاد وسوسه انگیز الهلال 
عربستان را رد کرد. او می خواهد به حضور خود در 
 ،ReNgo sport فوتبال اروپا ادامه دهد. به گزارش
مهدی طارمی مهاجم ایرانی پورتو مورد توجه 
الهلال عربستان قرار گرفت. طبق اعلام روزنامه 
رکورد پرتغال، سران باشگاه الهلال پیشنهاد 
رسمی قرارداد سه ساله را به مهدی طارمی دادند، 
اما این بازیکن حاضر به حضور در لیگ عربستان 
نشده است. روزنامه Ojogo پرتغال نوشت که 
طارمی پیشنهاد الهلال را رد کرده است، چراکه او 
می خواهد به حضورش در فوتبال اروپا ادامه دهد. 
طارمی از بازیکنان کلیدی و تاثیرگذار پورتو به 
شمار می آید که توانسته عملکرد بسیار خوبی با 

پیراهن این تیم داشته باشد. 

خبـــــر

مرتضی کرمانی مقدم
 کارشناس فوتبال

حلالی:  
 نباید همه چیز 

فدای دربی شود


